

Надежда Ляхова  
Руководитель Секретариата КООМЕТ  
БелГИМ  
Минск, Республика Беларусь  
Телефон: +375 17 334 75 40  
e-mail: coomet@belgim.by



Минск  
31.07.2018 №33-6/84e

*Членам Комитета КООМЕТ*  
*Attn COOMET Committee Members*

**Копии:**  
*Национальным секретариатам КООМЕТ*  
*Председателям ТК 1.5*

**Copies:**  
*Attn National secretariats of COOMET*  
*Attn Chairpersons of TC 1.5*

Уважаемые дамы и господа,

В приложении направляем Вам формуляр **предлагаемой темы КООМЕТ** в области "Масса и связанные с ней величины":

**758/CU/18** "Дополнительное двустороннее сличение в области масс с целью получения подробных значений неопределенности для ввода СМС".

В случае Вашей заинтересованности в работах по этой теме обращайтесь, пожалуйста, к Председателю ТК 1.5 – г-же Колозинской Ирине (e-mail: iren\_kolozinsky@ukr.net).

Dear Ladies and Gentlemen,

Please find enclosed the form of **proposed COOMET project** in the subject field "Mass and related quantities":

**758/CU/18** "Supplementary bilateral comparison in the field of mass with the aim of detailed values of uncertainty for CMC-entry".

If you are interested in the above mentioned project please contact the proposer or Chairperson of TC 1.5 – Mrs. Iryna Kolozinskaya (e-mail: iren\_kolozinsky@ukr.net).

Надежда Ляхова  
Руководитель Секретариата КООМЕТ

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Nadezhda Liakhova".

Nadezhda Liakhova  
Head of COOMET Secretariat